
 
Ski- og Fotballklubben LYN - Referat 2-2022     
Dato: Onsdag 27. april 2022 kl. 19.00-21.00 
Sted: Peisestuen på klubbhuset 
 
Tilstede: Benedikte Stiff, Kyrre Falch-Hennum, Kirsti Bull, Sofus Rasmussen,    

  Kristoffer Smith Meyer, Jørgen Sandaas Jynge, Morten Berge  
 
  Erik Sjetnan – styreleder LYNs Eldre, Petter Sætherbakken –  styreleder LYN 1896 FK 
 

Meldt forfall: Torgeir Larsen 
 
Referent: Morten Berge 
 
 
 
 
Dagsorden: 
 
 
2-2022-01  Godkjenning av referat  
Referat fra styremøte 1 ble godkjent og signert. 
 
 
2-2022-02  Status allianselagene 
Petter redegjorde for situasjonen i 1896. Petter ber om at SFK tar initiativ til et møte for å gjennomgå 
utgiftene relatert til hasteutbedringen som ble utført i april på KG1. 
 
Erik fortalte om planene til LYNs Eldre og hvordan de tenker å feire sitt 70 års jubileum som er i 
oktober. 
 
Begge oppdateringene ble tatt til orientering. Benedikte følger opp, og finner tid for møte med 
1896/LF. 
 
 
2-2022-03  Driften 
Morten hadde sendt ut resultatrapport og oppdatering til styret i forkant av møtet og styret fikk 
anledning til å spørre rundt de punktene hvor man ønsket nærmere utdypning.  
 
Styrets behandling: 
Mye av diskusjonen var naturlig nok knyttet opp mot utbedring av KGB1 hvor videre oppfølging skal 
behandles under pkt4. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering med de innspill som kom frem i møtet. 
 
 
2-2022-04  KGB1 påvirkning 
Benedikte innledet med å fortelle hvilke initiativ som nå er gjort mot opposisjonen i bystyret, i tillegg 
til tidligere oppdatering direkte til idrettsbyråden. Det er veldig positivt at hasteutbedringen har vært 
så bra at man nå har fått dispensasjon til damelagets hjemmekamper. Dispensasjonen har tydelige 
krav og disse må følges opp og innfris fremover. I tillegg er det viktig å etablere plan og 
arbeidsfordeling av videre arbeid for å få kunstgresset byttet ut i 2023. 
 
 
 
 



Styrets behandling: 
Det er veldig bra at man nå kan bruke banen igjen, men det er også viktig å sørge for at den holder 
seg ok og at man ikke mister momentet for total utskifting av kunstgress og nødvendige masser 
under dekket.  
 
Det er mange kompetente og positive ressurser tilknyttet LYN i alle allianselagene. De bør derfor 
mobiliseres slik at man får lagt en best mulig plan for oppfølging fremover. Krets og BYM har allerede 
laget en prioriteringsliste for budsjett 2023 som skal endelig vedtas i bystyret i desember. 
Det er viktig at man følger opp politikerne når budsjettbehandlingen starter i september. 
Hvorvidt og når man skal mobilisere media bør planlegges godt.  
 
Det oppleves som mest riktig å jobbe videre med KGB1 som ekstrabevilling og slik at man ikke 
blander seg inn i den listen som krets og BYM allerede har utarbeidet på generelle regler. Dette er en 
ekstraordinær situasjon som bør behandles uavhengig av andre(s) behov og prioriteres gjennom 
ekstrabevilling.  
 
Man ser det som positivt å avstemme med kretsen hvilke synspunkter de har tilknyttet dette. 
Flere andre ressurser ble nevnt og disse vil bli trukket inn i oppfølgingen etterhvert. 
 
Vedtak: Vi jobber med politisk påvirkning i ulike kanaler. Kirsti/Sofus kobler seg på Magne Brekke i 
Idrettskretsen, Benedikte følger opp Høyre i miljø- og samferdselsutvalget for å få til et møte. 
Benedikte kobler seg også på Malin Lindstrøm i Lyn Fotballstyret for sparring og innspill på hvordan 
hun kan bidra i det videre arbeidet. 1896 og Lyns Eldre gjennomgår sine politiske kontakter og melder 
tilbake til Benedikte før evt kontakter tas. Morten/Benedikte utarbeider en kortfattet 
behovsbeskrivelse til bruk i dialogen med politikere/interessenter. 
 
All mulighet for presseomtale benyttes av LF og 1896. Dette for å holde trykket oppe på 
kriseforståelsen. 
 
 
 
2-2022-05  Fremtidig oppvarming: brønner alternativer 
Benedikte og Morten innledet med å fortelle om møtet hos gtml og bakgrunnen for de oppdaterte 
vurderingene. Presentasjon fra dette møte er sendt ut styret sammen med innkallingen så alle i 
styret har hatt anledning til å lese seg opp på bakrunnsdataene. 
 
GTML har regnet på mellomdype brønner (600m) som alternativ til dype brønner (1500). Dette 
alternativet viser mer robust løsning for en lavere kostnad. Dette er avhengig av at man kan få boret 
inntil 24 brønner istedet for 4 på «egen» eiendom. 
 
Styrets behandling: 
Det er viktig å følge de anbefalinger som blir gitt såfremt det ikke er forhold som begrenser dette. 
Man er avhengig av å få plass til alle brønnene og samtidig påse at disse ikke kolliderer med forhold 
tilnyttet SiO utbyggingen på nabotomten. Det er derfor viktig at man avstemmer med SiO og sjekker 
ut plassering og gjennomføring mot deres prosjekt.  
 
Det er også fornuftig å sjekke ut prosjektet mot interne ressurser i LYN. Anleggskomiteen har 
medlemmer som er meget kompetente og som bør se igjennom den oversendte presentasjonen for 
innspill/spørsmål. 
 
Vedtak: Man er enige om å gå for mellomdype brønner som første prioritet og ha dype brønner som 
prioritet 2 i tilfelle mellomdype ikke lar seg gjennomføre. 
 
 
 



2-2022-06 KGB4 og hall 
Kristoffer redegjorde for status vedrørende byggesøknad for hall på KGB4. Dette er omtrent så 
vanskelig som forventet, og det må gjøres en del vurderinger og avveininger før man beslutter videre 
prosess. Dette vil man gjøre sammen med Backe Idrettsbygg. 
 
Oppdateringen ble tatt til orientering. 
 
 
Kristoffer fortsatte med å redegjøre for samtaler og befaring med Koll-representantene, vedrørende 
mulig fellesprosjekt på tomten nedenfor KGB3. 
 
Styrets behandling: 
Man ønsker all positiv anleggsutvikling på Kringsjå velkommen, men LYN er avhengig av å prioritere 
egne idretter fremfor andre. Det skaper noen utfordringer i forhold til et eventuelt fellesprosjekt på 
tomten hvor viktig del av rulleskitraseen er planlagt.  
 
Vedtak: Man ble enige om å gi følgende tilbakemelding til KOLL på deres tre avklaringspunkter. 
 
1  Vi er på generelt grunnlag positiv til alle tiltak som styrker anleggssituasjonen på Kringsjå, og da 
særlig de anlegg som styrker idrett som LYN selv organiserer. Dette betyr at rulleskitrase vil være 
førsteprioritet for oss på nevnte tomt. Dette vil vi være tydelige på i møter med politikere og andre, så 
dere får da vurdere om dere på dette grunnlaget ønsker oss med til møte med byråd 4. mai. 
 
2  Vi er fortsatt i en prosess hvor vi vil prioritere å få sjekket ut mulighetsrommet for å bygge hall på 
gressletten mellom KGB3 og sandvolleyballanlegget deres. Det vil kunne være mulighet for KOLL 
Fotball å få en inkludering i dette prosjektet. 
 
3  Siden LYN opplever kraftig underdekning på banekapasitet fotball er det naturlig at vi vil prioritere 
å melde dette tilbake. Tenker dere at vi skal melde tilbake samlet eller hver for oss? 
 
 
2-2022-07 Eventuelt 
Det var ingen saker under eventuelt. 
 
 
Møtet ble avsluttet kl 21.50 
 
 
Godkjent: 
 
 
 __________________________        _________________________          ____________________ 
                 Benedikte Stiff                                     Kyrre Falch Hennum                               Kirsti Bull               
 
 
  
 __________________________        _________________________          ____________________ 
          Kristoffer Smith Meyer             Sofus Rasmusse          Jørgen Sandaas Jynge  
 
 
  
 __________________________         
                Morten Berge  
 

Sett:     __________________________           
              Torgeir Larsen    


